
 

 

 

 

Art. 41-vragen van VVD inzake Zichtbaarheid van de politie in de wijken 

 

Aan: college van B&W  

Betreft:  Zichtbaarheid van de Politie in de wijken. 

Geachte college, 

Je beschermd weten vormt een basisbehoefte voor vrijwel iedereen. En dat telt zeker in je eigen 

woon en leefomgeving.  Ook tijdens de komende feestdagen zal de politie zich weer inzetten voor de 

veiligheid van de Hilversummers en mensen in nood helpen. 

In Het CBS rapport  van 19 december 2022 is te lezen dat minder dan 1 op de 10  Nederlanders van 

15 jaar of ouder zegt dat de politie minder zichtbaar is in de eigen woonbuurt.  3 op de 10 zeggen dat 

ze tevreden zijn over de zichtbaarheid van de politie in de buurt. 

Op pagina  1 van dit CBS  rapport is te lezen dat in de grote gemeenten met meer dan 70 duizend 

inwoners het percentage dat (zeer) tevreden is over de zichtbaarheid van de politie in eigen buurt 

het laagste is in  Heerlen en Hilversum.  

In de Telegraaf van 20 december  lezen we dat ”Blauw verdwijnt uit het straatbeeld”  en dat  

agenten ingezet worden bij toezicht bij de eredivisie voetbalwedstrijden. Hierdoor is er vaak geen 

agent beschikbaar voor toezicht in de buurten wanneer er voetbalwedstrijden gespeeld worden in de 

regio. 

Zichtbaarheid  van de politie in eigen buurt maakt deel uit van het IVP. De behandeling  van het 

nieuwe integraal veiligheidsplan (IVP) staan  gepland op 18 januari 2023. 

Wij hebben daarom de volgende vragen voor het college, die wij graag beantwoord zien bij de 

behandeling van het nieuwe integraal veiligheidsplan in januari 2023. 

1. Heeft het college kennis genomen van dit rapport van CBS? 

2. Herkent het college de lage tevredenheid van de zichtbaarheid van de agenten in de buurt? 

3. Hoe staat het met de capaciteit van de agenten die beschikbaar zijn voor de buurten? 

4. Worden de Agenten die anders in de buurten zijn in Hilversum ook ingezet bij het toezicht bij 

voetbalwedstrijden. 

5. Wat gaat het College doen om de zichtbaarheid van de politie in de wijken te verbeteren? 

 

Met vriendelijke groet namens de VVD fractie 

 

Ellis Zeeuw van der Laan  

 
 


